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Rådsmöte, protokoll 
2024:3 

 
Tisdag den 3 mars 2024, kl. 17:00 - 20:00 

Slutlig mötestid: 17:15 – 19:23 
Rosa rummet
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Roll i mötet Namn 

Ordförande Victor Nåhls 

Sekreterare Alexandra Bonde 

Justerare Stella Enger 

 

 

Närvaro Kallade 

Närvarande Alexandra Bonde 

Carolina Vogel 

Emil Wallmark 

Ingela Gustafsson 

Jakomina von Gohren 

Nima Nikaein 

Stella Enger 

Studentombud från SUS 

Victor Nåhls 

Delvis frånvarande Rose Magamba 

Carolina Vogel 

Frånvarande Leopold Rengård 
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1 Mötets öppnande 

Victor Nåhls förklarande mötet öppnat klockan 17:15. 

 

2 Formalia 

a Upprättande av närvarolista1 

Röstlängd: 9 av 12 

Mötet konstaterades beslutmässigt. 

 

Punkten behandlades åter under punkt 3 samt 7.c 

 

b Val av ordförande 

Victor Nåhls föreslog 

- Att välja Victor Nåhls till mötets ordförande. 

Mötet beslutade 

- Att välja Victor Nåhls till mötets ordförande. 

c Val av sekreterare 

Victor Nåhls föreslog 

- Att välja Alexandra Bonde till mötets sekreterare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Alexandra Bonde till mötets sekreterare. 

 
1 Mötet skall anses beslutmässigt vid närvaro av minst sex (6) röstberättigade, exklusive studentombud (19 och 

21 §§ Stadgar för Juridiska Linjerådet). 
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d Val av justerare 

Victor Nåhls föreslog 

- Att välja Stella Enger till mötets justerare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Stella Enger till mötets justerare. 

e Bekräftelse av tidigare mötesprotokoll 

Mötets ordförande föreslog 

- Att bekräfta utskicket av RM 2024:2 P. 

Mötet beslutade 

- Att bekräfta utskicket av RM 2024:2 P. 

f Tillägg i dagordning 

Alexandra Bonde föreslog 

- Att göra följande tillägg i dagordningen: 

 Punkt 7.d – Svarsmallar och tentagenomgångar 

g Godkännande av dagordning 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna dagordningen med följande redigeringar: 

 Tillägg angivna under punkt 7.d 

Mötet beslutade 

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagna redigeringar. 
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3 Information från kåren 

Kåren informerar om att protokollet som bifogades ansökan om 

verksamhetsbidrag saknade beslut om att söka verksamhetsbidrag. Ansökan 

uppdateras. 

Linjerådets möten är öppna, så studenter som vill engagera kan bjudas in till 

möten. 

Påminner Victor om att svara på kårens mail om JF. 

Carolina Vogel anslöt till mötet 17:19 

 

Rose Magamba anslöt till mötet 17:22 

Röstlängd: 11 av 12 

4 Uppföljning 

Punkten bordlades till efter pausen 

Återupptogs 19:11 

a Nr. 2023:18-19 

Punkten bordläggs. 

b Nr. 2023:30 

Arbetet pågår. 

c Nr. 2023:47 

 Enkät om vilka specialkurser som önskas av studenterna. Arbetet fortgår. 

d Nr 2024:1 
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 Arbetet fortsätter. 

e Nr 2024:2 

 Ansökan har skickats in. 

f Nr. 2024:3 

 Pågående. 

g Nr. 2024:5 

 Pågående. 

h Nr 2024:6 

 Slutförd. 

 

 

5 Linjerådets interna arbete 

a Kassören informerar 

Inget att rapportera. 

b Terminsansvariga 

Inget att rapportera. 

 

6 Information från ledamöter 
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a Fakultetsnämnden 

Nedskärningarna diskuterades. Kommer att diskuteras vidare under punkt 7. 

Prefekten blev intervjuad av Ekot. Rektor har föreslagit att slå ihop 

institutionsstyrelsen och fakultetsnämnden. 

Det fanns önskemål om att göra anställningar mer oberoende med bakgrund av 

EU-direktiv om certifiering för HRS4R. 

b Utbildningsutskottet 

Nästa möte 12 mars. 

c Lärarförslagsnämnden 

Inget att rapportera. 

d Arbetsmarknadsrådet 

Inget att rapportera. 

e Institutionsstyrelsen 

Universitetet försöker hitta sätt att skapa intäktskällor. Linjerådet har 

uppmanats att försöka påverka anslagen. Naturvetenskapliga institutionen har 

fått högre anslag. 

f JURO 

Nästa möte 16 mars. 

g Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur 

Punkten bordläggs. 
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h Jämlikhets- och studerandeskyddsombud 

Har genomfört medarbetarundersökningar. Lärarna upplever inte att den 

digitala miljön fungerar så bra. Institutionen ska byggas om.  

Lokalavtalen håller på att förhandlas, möjligen kan större del av 

undervisningen åter ske i fysisk form på campus. 

Linjerådet uppmärksammas på att det saknas garantier för att kvaliteten på 

utbildningen inte kommer att sänkas. 

i Centrala studeranderådet - CSR 

Har många arbetsgrupper som studenterna är öppna för studenterna att 

engagera sig i.  

SUS kommer att ändra sammansättning, och kommer inte längre tillsättas 

endast partipolitiskt. Förväntas röstas igenom v. 11. 

j Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter 

Inget att rapportera. 

 Mötet tog paus mellan 18:04 – 18:21 

 

7 Beslut och diskussioner 

a Information / uppdatering kring studentärenden 

Inget att rapportera.  
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b Val 

Linjerådet har två suppleantplatser i CSR som behöver fyllas. 

Victor Nåhls föreslår att vi väljer Emil till suppleant till CSR. 

Mötet godkänner förslaget. 

 

c Nedskärningar i undervisningen 

 Hur ser det ut på juristprogrammet vid SU, och hur ser det ut vid landets övriga 

juristprogram? 

Lokalhyror är den största kostnaden, och har gett följdverkningar för flera universitet. 

 

Carolina Vogel lämnar mötet 18:35 

Röstlängd: 11 av 12 

 

Det påpekas att utbildningen förläggs på Zoom får praktiska effekter t ex vid studier 

utomlands; studenter kan nekas i fall för stor del av utbildningen sker på distans. 

Universitetet kan även bli återbetalningsskyldigt för betalande studenter om 

kvaliteten på utbildningen är för låg. 

Anmälningar om att utbildningen är bristfällig uppmuntrar till utredning. 

 

Linjerådet har ombetts att försöka skapa opinion angående nedskärningarna.  

Mötet beslutar att en arbetsgrupp tillsätts för att författa en debattartikel på ämnet.  
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d Svarsmallar och tentagenomgångar 

 Fråga om nuvarande system med svarsmallar och tentagenomgångar försvårar för 

studenterna att tillvarata sin rätt. 

Mötet beslutar att ge ledamöterna i utbildningsutskottet i uppdrag att stämma av med 

utbildningsutskottet varför systemet med svarsmallar och tentagenomgångar ser ut 

som det gör, och föreslå att tentagenomgångar spelas in. 

  

8 Övriga ärenden 

a Bestämma datum för AW/kick off 

 
 

9 Nästa mötestillfälle 

Victor Nåhls informerade om att nästa möte sker preliminärt tisdag den 2 april, 

alternativt den 9 april mellan 17:00 och 20:00.  

 

10 Mötets avslutande 

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat klockan 19:23. 

 

Alexandra Bonde Stella Enger 
SEKRETERARE JUSTERARE 
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Beslutspunkter - sammanfattning 

Nr Punkt Beslut 

7 7.c Arbetsgrupp bestående av Victor, Ingela, Alexandra, Jakomina, 

Stella och Rose tillsätts för att författa en debattartikel angående 

nedskärningarna. 

8 7.d Ledamöterna i utbildningsutskottet ges i uppdrag att ta upp fråga 

om systemet med svarsmallar och muntliga tentagenomgångar vid 

nästa möte med utbildningsutskottet. 

   

   

 

 


